

To: G5 & G6 Parents
From: Dr Agnes Wai, Principal
Date: 1st February 2019

Support Oxfam's Poor-Rich Lunch

Over 1 billion people in the world sleep hungry every day and live on a daily income of less than HK\$10. In comparison, students in Hong Kong are lucky; they eat well and dress warmly, and may have never experienced hunger. To encourage our students to be more empathetic and generous to others, the School is organizing a "Poor- Rich Lunch" in association with Oxfam, on 4th March 2019 (Monday).

On that day, students and teachers of Grade 5 and 6 will receive lunch with different portion sizes, in order to experience the inequality faced by millions in this world.

In order to support Oxfam, students can also donate by returning the reply slip and the cheque (Payable to "Oxfam Hong Kong") to their class teachers between 13th and 20th February 2019. The donations will help Oxfam to continue their work in different parts of the world to help poor farmers and people affected by natural disasters. If the donation amount is over HK\$100, Oxfam will provide a receipt for tax deductions.

We strongly urge you to support your children in this activity. If you have any questions, please contact Mr Navin Tsui on 2813 8410.

樂施會扶貧午餐 — 貧富一餐

現時全球已有超過十億貧窮人口正過着長期挨餓的日子，而他們每天的收入更不足十港元。學生們生活在富足的香港，每天吃得飽，穿得暖，未必有機會嘗試挨餓的滋味。

為此，本校將於 2019 年 3 月 4 日（星期一）與樂施會一同舉辦「貧富一餐」活動。當天五至六年級師生將一同體驗糧食分配不平均的情況及挨餓的滋味，藉此進行反思，從而學會珍惜食物和關愛他人。

為支持樂施會在世界不同地方推行扶貧工作，幫助貧窮人士獲得溫飽，走出困境，學生可捐款幫助農戶脫離貧困。學生可把捐款表格連同劃線支票（抬頭請寫「香港樂施會」）於 2019 年 2 月 13 至 20 日期間交予班主任。所籌得款項將捐助樂施會，用以支持該會在世界不同地區推行扶貧發展工作，協助貧農及受災害影響生計的貧窮人改善生活。如捐款超過港幣一百元，樂施會可發出收據作為扣稅之用。

請支持子女參與是次活動，讓他們從小培養一份關愛之心。如有查詢，請致電 2813 8410 與徐廣智主任聯絡。

以上通告
五至六年級家長

校長
衛燕華博士

二〇一九年二月一日

【Reply Slip 回條】

I * wish to / do not wish to allow my child (Name) _____ (Class) _____ to participate in the “Oxfam Poor- Rich Lunch” on 4th March 2019 (Monday).

本人 * 願意 / 不願意 讓子女 (姓名) _____ (班別) _____ 參與於 3 月 4 日 (星期一) 在學校舉行之「樂施會扶貧午餐 — 貧富一餐」活動。

Oxfam's Donation Form 樂施會捐款表格

If you wish to donate to Oxfam Hong Kong, please complete the following form.
如欲捐款支持「貧富一餐」活動，請填寫以下回條。

I wish to donate \$ _____ (* receipt needed / not needed) to help Oxfam Hong Kong.

本人願意捐出\$ _____ (* 需要 / 不需要 收據)，支持世界不同地區的貧困村民改善生活及獲得溫飽。

Donor's Name 捐款人姓名： _____

Contact Number 聯絡電話： _____

Note: Only donation over \$100 will receive receipt for tax deduction. (Cheque payable to “Oxfam Hong Kong”, please write the student's name, class and class number at the back of the cheque.)

備註： 捐助港幣100元或以上可獲發捐款收據，供扣稅之用。(只接受劃線支票，抬頭請寫「香港樂施會」，並於背面寫上學生姓名、班別及學號。)

General Office

** Please delete as appropriate 請刪去不適用者*